
 

 

Treść interpelacji radnych Anny Brzezińskiej i Krzysztofa Strzałkowskiego 
w sprawie niedostępności przystanku autobusowego FABRYCZNA 02 dla osób ze 
szczególnymi potrzebami – Aleja Marszałka Józefa Piłsudskiego w Markach 

w ostatnim czasie bardzo dużo mówi się m. in. o dostępności architektonicznej, czyli likwidacji 
barier, które w. różnym stopniu utrudniają lub uniemożliwiają dostęp osobom niepełnosprawnym, 
osobom starszym, osobom z wózkami dziecięcymi, itp. do infrastruktury publicznej, przestrzeni 
publicznej, itd. Niezbędne regulacje w tym obszarze określa Ustawa o zapewnieniu dostępności 
osobom ze szczególnymi potrzebami, która weszła w życie 20 września 2019 r. 

W związku z powyższym, mając na względzie dobro mieszkańców - zwracamy się do Pana 
Marszalka z prośbą, o podjęcie działań mających na celu likwidację barier, które ograniczają lub 
uniemożliwiają dostęp osobom ze szczególnymi potrzebami do przystanku autobusowego 
FABRYCZNA 02, przy Alei Marszalka Józefa Piłsudskiego w Markach. 

Obecnie z uwagi na parkujące w najbliższym sąsiedztwie peronu przystankowego pojazdy oraz 
brak dodatkowego zjazdu/podjazdu dla wózków inwalidzkich oraz dziecięcych - dostęp do ww. 
przystanku autobusowego jest bardzo ograniczony lub niemożliwy. Jedyny zjazd/podjazd w 
rejonie przystanku nie spełnia swojego przeznaczenia, ponieważ na drodze osób z niego 
korzystających stoją parkujące pojazdy. W tej sytuacji osoby ze szczególnymi potrzebami 
zmuszane są do wchodzenie na jezdnię drogi, celem dostania się do przystanku autobusowego, 
co w sposób oczywisty stwarza niebezpieczeństwo dla tych osób oraz przejeżdżających 
pojazdów. 

Z góry dziękujemy Panu Marszałkowi za podjęte działania. 


